
Slovo starosty 
 

Vážení čtenáři, 

letošní tropické léto nám pomalu dává své sbohem a nás nyní čekají chladnější a snad i trochu deštivější 

dny. Nejenom trávníky ale hlavně zemědělská půda to nutně potřebují.  

O velkých prázdninách, kdy si děti užívaly letních radovánek, bylo na prvním stupni základní školy 

velmi rušno. Vítěz výběrového řízení, 1. stavební Chrudim, zde realizovala stavební úpravy spojené se 

zajištěním bezbariérovosti. V obou podlažích jsou nově vybudované bezbariérové toalety, stávající 

chlapecké i dívčí v 1. patře jsou nově obloženy a vybaveny. Schodolez je nahrazen plnohodnotnou 

invalidní plošinou.  Díky profesionálně odvedené práci a přístupu bylo vše dokončeno ve sjednaném 

termínu.  Všem školákům, kteří opět anebo poprvé zasedli do lavic a celému učitelskému sboru přeji 

úspěšný školní rok.  

Přípravy obecního obchůdku s potravinami v senior centru míří do svého cíle, termín otevření je závislý 

na dodání chladící obslužné vitríny (1. polovina října). Hlavními dodavateli zboží budou řeznictví 

Sloupnice a pekárna Lično. Věříme, že se službami našeho obchodu budete spokojeni.   

Na začátku září proběhly oslavy 60 let od okamžiku, kdy byl v rámci Tělocvičné jednoty Sokola 

Moravany založen fotbalový oddíl. Zkušení organizátoři zvládli celou akci na výbornou. Přeji nejen 

moravanskému fotbalu, ale všem sportovním odvětvím v rámci TJ Sokol Moravany úspěšné 

pokračování a mnoho nových nadšených sportovců. 

Na závěr bych rád poděkoval členům JSDH Moravany, kteří mimo své standardní úkoly a povinnosti 

ve svém volném čase plní požadavky směřované od obce. Důkladný úklid podchodu a zálivka nově 

vysázených stromů v období sucha je jejich zásluha.  

 

Přeji Vám příjemné a pohodové podzimní dny.   Ondřej Míkulecký, starosta obce 

Společenská rubrika  
 

V měsíci září oslavili životní jubileum… 

 

Eva Štěpánková                         Marie Žemličková  

Alena Bajerová 

 

V měsíci říjnu oslavili a oslaví životní 

jubileum… 

 

Hedvika Krejčíková                   Marcela Fibichová 

Dagmar Černá                            Lidmila Holotová 

Eva Jarešová                              Jana Malá 

Vladimír Kašpar 

Všem oslavencům přejeme hlavně pevné zdraví a radost ze života. 

 

Opustili nás… 

 

Jaroslav Cach           František Houdek         Marie Jakoubková              František Kovář      

Ať odpočívají v pokoji. 

 

Vítáme nové občánky…. 

 

MichalaHoška       a             Martina Floriána 

 

Přejeme jim i rodičům klidný život a samé příjemné zážitky. 



Usnesení ZO Moravany 
 

Usnesení z jednání Zastupitelstva obce Moravany dne 18. 9. 2023 

Zastupitelstvo obce schvaluje doplnění programu o bod “Zpráva finančního výboru o čerpání 

rozpočtu “ a zařadit ho jako bod č. 10. 

Zastupitelstvo obce schvaluje upravený program jednání.  

Zastupitelstvo obce schvaluje jako předsedu návrhové komise pro usnesení MUDr. 

Vavřiníkovou, jako členy Ing. Bakeše a p. Brňáka. 

Zastupitelstvo obce schvaluje jako ověřovatele zápisu Mgr. Červenou a Ing. Dohnala. 

Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č. 6. 

Zastupitelstvo obce schvaluje změnu průběhu obecní hranice mezi obcemi Slepotice a 

Moravany dle předloženého návrhu. 

Zastupitelstvo obce schvaluje vyřazení investice z majetku obce (relaxační centrum u 

Duhového jezera). 

Zastupitelstvo obce schvaluje – neschvaluje vyřazení investice z majetku obce (sportovní 

areál). 

Zastupitelstvo obce schvaluje OZV č. 1/2023 o místním poplatku ze psů. 

Zastupitelstvo obce neschvaluje nové podmínky pro prodej pozemků v lokalitě Z30 v 

Čeradicích. 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí Zpráva finančního výboru o čerpání rozpočtu. 
 

 

Příprava rozpočtu na rok 2024 
 
Obec Moravany bude v brzké době připravovat návrh rozpočtu obce na rok 2024. 

Vyzýváme Vás tímto, abyste případné požadavky a nápady, jak zlepšit naši obec, posílali do 

31. 10. 2023 na e-email podatelna@obec-moravany.cz . 

Požadavky vznášené během schváleného rozpočtového období nemohou být akceptovány. 
 

Vítání občánků dne 16. 6. 2023 
 

V minulém čísle došlo k chybě, kdy nebyly uveřejněny všechny fotografie z vítání občánků z 16. 6. 

2023. Velice se rodičům i dětem omlouváme a chybu napravujeme. 

     

Vojtěch Němec       Vojtěch Hovorka 

            

mailto:podatelna@obec-moravany.cz


Pozvání na akce 
 

 

 

 

Moravanské ženy ve spolupráci s kulturní komisí při 

Obci Moravany vás srdečně zvou  

na předvánoční koncert Magdaleny Lisé a Martina 

Berana 

Koncert se koná dne 1. 12. 2023  

od 18:00 hod. v Senior centru Moravany. 

V první části zazní lidové písně a árie vážné hudby, ve druhé části nás vánočně naladí vánoční 

koledy 

Vstup zdarma 

 



ZŠ Moravany 
 

Vážení spoluobčané, vážení rodiče, 

prázdniny skončily a my Vás vítáme v novém školním roce 2023/24. Přes léto jsme pracovali na tom, 

aby škola byla připravena na nadcházející školní rok co nejlépe. K nejvýznamnějším změnám určitě 

patří: 

- Dokončení rekonstrukce toalet na budově 1. stupně v prvním patře 

-  Vybudování dvou bezbariérových toalet 

-  Zřízení plošiny pro handicapované žáky a návštěvníky 

- Výměna dvoukřídlých dveří v prvním a druhém patře 1. stupně 

- Výmalba prostor školy na 1. stupni 

- Výmalba prostor školy na 2. stupni 

- Oprava žaluzií na budově 1. a 2. stupně 

Za tyto opravy a za nákup potřebného zařízení velice děkujeme zřizovateli, obci Moravany. Jedná se o 

výsledek, za kterým stojí spousta práce a také dobrý tým. 

Škola je živoucí struktura, který se stále rozvíjí podle potřeb společnosti a určitě se neobejde bez 

pravidelných investic, které získáváme od obce, státu, a i od sponzorů.  My, učitelé, zaměstnanci, žáci, 

ale určitě i rodiče si přízně zřizovatele velmi ceníme, a to i proto, že to nepovažujeme za samozřejmost. 

Záměrem naší školy je stále se zdokonalovat, zlepšovat se v oblasti environmentální, informační, 

čtenářské, jazykové, dále v matematické gramotnosti a také ve sportovních aktivitách. Pro nastávající 

školní rok čerpáme finanční podporu ze Šablon JAK, díky níž umožníme: 

Vzdělávání pracovníků ve vzdělávání ZŠ 

Inovativní vzdělávání žáků v ZŠ 

Vzdělávání pracovníků ve vzdělávání ŠD/ŠK 

Inovativní vzdělávání účastníků zájmového vzdělávání v ŠD/ŠK 

Přítomnost školního asistenta u potřebných žáků 

Dalším naším bonusem je opětovné zapojení školy do programu eTwinning a dále do projektu Mladí 

pro klima. Zde se žáci zdokonalují v angličtině, kooperují s vrstevníky cizích států, získávají vztah 

k přírodě, k prostředí a k samosprávě obce. Kooperace s polskou školou bude nadále probíhat, ve hře je 

návštěva polských dětí u nás v květnu příštího roku. S dalším záměrem přišly samy děti, které plánují 

uskutečnit v obci další bazar secondhandového oblečení a obuvi, a to po novém školním roce.  

Vznikají také další volnočasové kroužky, které dětem nabídnou nové možnosti. V tomto školním roce 

proběhne předání SRPDŠ od pana Ing. Jaroslava Dohnala paní učitelce Mgr. Kateřině Horákové. Paní 

učitelka Horáková má již nyní na starosti kroužky ve spolupráci s DDM Holice. Ve školním roce 

2023/24 škola pokračuje v nastavení z loňska, kdy jsme se stali školicím střediskem pro program 

Erasmus+ Domu Zahraniční Spolupráce v Praze. Učitelé z různých škol od MŠ po SŠ zde získávají 

poznatky, jak realizovat mezinárodní programy mezi školami nejen v EU, ale i v některých dalších 

zemích, např. Ukrajina, Gruzie, Arménie, Turecko a další. Těší nás i to, že u nás často vyhledávají svou 

praxi budoucí učitelé z Univerzity v HK. 

Závěrem vítáme v naší pedagogické rodině Mgr. Ivu Kosteleckou, která bude vyučovat převážně na 2. 

stupni dějepis a německý jazyk a současně se stává novou kariérní poradkyní a metodičkou sociálně 

patologických jevů. Rovněž vítáme mezi nás nové asistentky, paní Vladimíru Brychnáčovou a slečnu 

Kamilu Ročňovou. 

Osobně bych chtěla moc poděkovat panu Mgr. Kelkovi, který nastoupil do řádného důchodu, ale nadále 

zůstává učit v naší škole, kdy současně předává potřebné informace a zkušenosti nové paní zástupkyni 

Mgr. Filipi. Paní zástupkyni touto cestou přeji hlavně hodně sil a osobního nasazení, bez kterého nelze 

dobře vést pedagogický tým.  

Doufáme, že ve školním roce 2023/24 navážeme na to, co jsme získali v roce předešlém. Jakkoliv byl 

náročný, ukázal nám, že spolupráce nás všech je možná, a že nejde vždycky jen o to, jaké znalosti 

získáme, ale také, jak je použijeme, a jak se dokážeme chovat k ostatním. Přejeme dětem, aby se v naší 

škole vzdělávaly rády a aby jim nové poznatky zde získané přinesly v jejich životě úspěch. Přeji rodičům 

a nám všem, abychom na jejich školní dny vždycky rádi vzpomínali. 

 

Mgr. Jana Felcmanová, ředitelka školy 



Informace z knihovny 
 

Informace knihovny 

Co se událo 

Celé prázdniny si mohly děti procházet obrázkovou Pohádkovou stezkou z dílny Alenky 

Šimonové okolo knihovny. Plnily úkoly a po vyluštění tajenky získaly odměnu. Zájem byl velký a 

dětem i rodičům se společná zábava líbila.  

Máme za sebou první středeční háčkování a tvoření. Zahájili jsme již osmý ročník tvoření. 

15. září dopoledne jsme v knihovně přivítali váženou návštěvu z Velké Británie. Do obce 

zavítali manželé Louise a Peter Joseph Cawthra, syn Josefa Jiroutka, rodáka z Moravan, 

bombardovacího pilota, který zahynul ve 2. světové válce při leteckém neštěstí v roce 1944. Chtěl 

poznat rodné místo svého otce a navštívit příbuzné, které dosud žijí v naší obci. V knihovně je přivítal 

pan starosta, paní kronikářka Vlasta Jiroutová nás seznámila s historií a osudem pana Jiroutka, 

Moravanské ženy připravily pohoštění. Další hosté, občané Moravan přivítali návštěvu. Vše proběhlo 

v srdečné atmosféře. Čtenář knihovny a obyvatel SC pan Šimek připravil milé překvapení a panu 

Cawthrovi věnoval vlastní knihu „Mnozí nedoletěli“, kde se píše o jeho otci J. Jiroutkovi jako pilotovi. 

Pan Cawthra byl celou událostí dojatý a vděčný za tak srdečné přivítání. Jeho životní cesta je zajímavá 

a chystáme pokračování navazující na tuto návštěvu, kde se formou besedy dozvíte, jak to všechno 

bylo.  

Co je před námi 

Na čtenáře již čeká podzimní várka novinek všech žánrů.  

Říjnové háčkování a tvoření se uskuteční tradičně první středu v měsíci 4. 10. Scházíme se mezi 17. a 

18. hodinou.  

Knihovna je již v podzimním kabátě. O výzdobu se opět postarala paní Šimonová. Přijďte se naladit a 

inspirovat na podzim. Děti si mohou opět zasoutěžit. 

Hned poté bude následovat Halloweenská stezka pro děti na Návsi. Termín 31.1. od 17. hod. nebo 

hned po setmění.  

Připravujeme dílničky a setkávání pro maminky s předškolkovými dětmi, tedy těmi nejmenšími, které 

by se konalo 1x za měsíc dopoledne. Vše by se ještě doladilo dle přání účastníků. Sledujete naše 

stránky a FB. 

Pro seniory otevíráme další semestr univerzity třetího věku. Začínáme 5. 10. v 8.00 hod. Lekce 

trvá asi 60 minut, potom následuje společné řešení tématu, diskuze asi 30 minut. 

Stále se můžete registrovat. Dokonce i po zahájení. Přijďte se podívat na první hodinu. Vybrali jsme 

zajímavé téma „Etika jako východisko z krize společnosti“. Lekce jsou namluveny předními lektory 

a doprovázeny obrazem.  

Podzimní semestr potrvá od 5. 10. do 14. 12. vždy jednou za dva týdny ve čtvrtek od 8.00 hodin.Je 

určen všem seniorům, kteří ovládají základy obsluhy počítače a mají připojení k internetu. Kdyby 

neměli, mohou si vše zařídit z knihovny.  

Poplatek za jeden semestr je 400,- Kč. 

Další informace v knihovně na stránkách www.e-senior.cz 

Vše se koná pod záštitou Provozně ekonomické fakulty České zemědělské univerzity Praha.  

9. 10. – 19. 10. BUDE Z DŮVODU REVIZE KNIH KNIHOVNA UZAVŘENA 

PROSÍME ČTENÁŘE, ABY DO TÉTO DOBY VRÁTILI ZAPŮJČENÉ KNIHY 

Tato důkladná kontrola a inventura knih se dle knihovního zákona koná každých 5 let. Knihy jedna po 

druhé se musí odkontrolovat se seznamy v počítači. To znamená, že se několikrát vezme do ruky, 

posoudí její stav, „odškrtne“ a vrátí zpět na regál.  

Sledujte naše stránky, kde najdete aktuální dění a informace knihovny. 

Těším se na Vaše návštěvy a zájem o knihovnu. 

Zdena Bakešová, knihovnice 

 

http://www.e-senior.cz/


           
Návštěva Peter a Louise Cawthra v knihovně 

          
Podzimní knihovna 

 

Poděkování rodiny Pumrlových 

 

Nedokážu slovy vyjádřit svou vděčnost a potěšení, které jste mi během této návštěvy udělali. Mohli byste, 

prosím, při dalším setkání s obyvateli obce vyřídit zvláštní poděkování a samozřejmě Ondřeji 

Mikuleckému (starostovi!!) za uvítací řeč, Vlastě Jiroutové (historičce) za přivítání a Josefu Šimkovi, 

který nám věnoval knihu českých letců. Prosím, poděkujte jim. 

Rád bych také poděkoval paní Zdeně Bakešové a Moravanským ženám  za přípravu tohoto setkání a 

všem, kteří se této akce zúčastnili, za skvělou atmosféru. 

Pavel Pumrle s rodinou 

 

Z činnosti KD 
 
V měsíci květnu pořádal KD výlet do zámku v Kostelci nad Orlicí. Přivítal nás rozkvetlý park se 

vzácnými starými stromy, vkusně osázenými záhony a jezírkem s výhledem na hrad Potštejn.  
Uprostřed zeleně a pestrobarevných květů azalek zářil jako sluníčko zámek. Ten se po náročné 

rekonstrukci vrátil ke své původní kráse. 
Milé bylo setkání s jeho majitelem panem Kinským, který se na požádání některých účastníků s nimi 

ochotně vyfotil a pohovořil. Příjemná a sympatická paní hana Kinská nás provedla zámkem. K naší 

radosti nedodržela plánovaný čas prohlídky a ochotně přidávala různé zajímavosti z historie. 
Po procházce zámkem a parkem přišlo všem vhod občerstvení v zámecké kavárně. 
Vraceli jsme se domů s pocitem příjemně prožitého odpoledne. 
Je hodně míst v blízkém okolí, která stojí navštívit. Na jejich poznání se jistě můžeme těšit. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V září, kdy dětem začíná nový školní rok, tak i my zahajujeme naše pravidelná setkání v klubu. Každé 

pondělí máme připravený program pro zábavu i poučení. Zpíváme, recitujeme, někdy si zacvičíme nebo 

si bystříme mozek různými kvízy. Dobře jsme se bavili, když k nám přijela K. Hlubocká a předvedla 

nám ukázku výcviku svých dvou psů. 
Na jaře se těšíme na návštěvu zahradníka, který přiveze kytičky a poradí, jak je pěstovat. Příjemná byla 

beseda v knihovně s paní Bakešovou, která má pro nás zajímavé informace, a navíc nás i pohostí. 
Milé je vždy setkání s kronikářkou obce paní Vlastou Jiroutovou, na kterou se vždy velmi těšíme. Veselá 

a přátelská byla zábava k MDŽ, která měla velkou účast. 
Den matek s námi oslavily děti ze ZŠ, které přišly hezky zazpívat. Také výlet do zámku v Kostelci nad 

Orlicí se velmi líbil. 
První půlrok jsme zakončili (nechyběli ani muži) v hospůdce v Platěnicích. Díky panu starostovi se nás 

sešlo hodně, protože zajistil dopravu těm, pro které by cesta pěšky byla obtížná. 
Při společném posezení se dobře pobavíme, sdělujeme si svoje životní zážitky, radosti i starosti. 
Jak vidíte, máme pestrý program a rádi mezi sebou přivítáme nové členy. 
Přejeme Vám hodně zdraví a krásný podzim… 

Klub důchodců 

 

Hasiči hlásí 
 

Čtyři nové zásahové obleky získali hasiči Moravany díky Nadaci Agrofert . 

Zásahová jednotka SDH Moravany získala od Hasičského fondu Nadace Agrofert částku 50.000 Kč na 

vybavení členů jednotky ochrannými prostředky. Díky tomuto daru mohla pořídit 4 třívrstvé zásahové 

obleky DEVA RED FOX ELITE PRO CZ celkové hodnotě 89 745 Kč. Jedná se o náhradu více jak 10 

let starých obleků. 

Zbylou částku uhradila Obec Moravany. 

Děkujeme Nadaci Agrofert a Obci Moravany. 

 

             
 

 

velitel JSDH Moravany Faltys Luboš 



Něco málo o zdraví 
 

Česnek, cibule a pálivé papričky  

příznivě ovlivňují ty procesy v našem těle, které jsou spojeny se srdečními a cévními chorobami. Česnek 

má velké účinky jak při léčbě, tak i při prevenci ucpávání cév. Obdobné účinky byly také dokázány u 

cibule, která má vysoký obsah rutinu. Konzumace cibule snižuje hladinu cholesterolu, posiluje a 

zpevňuje stěny žil a cév, omezuje praskání drobných cévek a tím zlepšuje propustnost kapilár. Také 

brání vzniku krevních sraženin a pomáhá je i rozpouštět, stejně jako česnek a pálivé papričky. 

Vyčerpaný nervový systém  

posiluje komplex vitamínů B. Jeho účinnost můžeme zvýšit čajem ze šalvěje. Při silné nervozitě se také 

doporučuje žvýkání sušené šalvěje. Na posílení nervů se pije čaj ze ženšenu, lipového květu a květu 

levandule. Organismus zklidní dobromysl, čistec, směs ovsa, sporýš a šišák. Tyto byliny zmírňují řadu 

nervových chorob.  

Nervové křeče, fobii a nespavost zmírní čaj i kapky z kozlíku lékařského. Dlouhodobé užívání se 

nedoporučuje.  

 

Vlasta Jiroutová 

 

Sport 
 

Oslavy výročí 60 let od založení fotbalového oddílu 
V posledních dvou letech jsme si připomněli dvě významná jubilea týkající se historie zdejšího 

sportovního života. V loňském roce to bylo výročí 130 let od založení Tělocvičné jednoty Sokola 

v Moravanech, v roce letošním pak výročí 60 let od založení zdejšího fotbalového oddílu. 

Na počest obou výročí byla uspořádána trojice akcí. První akcí byly loňské květnové sokolské oslavy 

následované únorovým sportovním plesem. Z obou akcí jste si již reportáže v Moravanském zpravodaji 

mohli přečíst. Závěrečnou akcí byly oslavy 60 let od založení fotbalového oddílu, které se konaly na 

místním fotbalovém hřišti 2. září letošního roku. 

Program oslav byl zahájen otevřením výstavy historie moravanské kopané, která byla všem zpřístupněna 

po celou dobu konání oslav. Na výstavě bylo možné shlédnout nejen spoustu dobových fotografií, nad 

kterými se někteří návštěvníci mohli vrátit zpět do svých dětských let, ale součástí výstavy byla i 

kompletní sbírka soutěžních tabulek pro všech 60 sezón z historie moravanské kopané. 

 
 

V 10 hodin dopoledne byl zahájen doprovodný program zápasy našich nejmenších z kategorie přípravek 

proti stejně starým výběrům z Pardubiček. V těchto utkáních nejde ani tak o výsledek, ale spíše o radost 

ze hry a nadšení ze vstřeleného gólu, a to za jakéhokoliv stavu. Z tohoto pohledu utkání jistě splnila svůj 

účel a úsměvy na tvářích dětí toho byly důkazem. 

 



 
 

Po vydatném obědě, který byl pro děti připraven, se mohly děti i s jejich rodiči těšit na připravený 

program v rámci sportovních soutěží, které většina z nich zná z pořádání dětských dnů. Pro děti bylo 

připraveno 11 disciplín, ve kterých si mohly vyzkoušet svoje převážně sportovní dovednosti. Pro ty, 

kteří již odsoutěžili, byl připraven bohatý doprovodný program. K dispozici tak byl skákací hrad, 

skluzavka, řetízkový kolotoč, střelnice, děti si mohly zakoupit cukrovou vatu, zmrzlinu, případně si 

nechat něco pěkného namalovat na obličej nebo si zakoupit lístek do bohaté tomboly. Za splnění 

sportovních disciplín si navíc každý mohl opéct připravený špekáček.    

 
 

Nejatraktivnějším bodem připraveného programu bylo ale přeci jen exhibiční fotbalové utkání naší staré 

gardy s týmem osobností, který si říká SigiTeam. Ještě před zahájením utkání došlo na slavnostní 

ocenění lidí, kteří moravanskému fotbalu obětovali hodně ze svého volného času a zásadním způsobem 

přispěli k tomu, že moravanský fotbal slaví 60 let a zaslouží si tak obdiv nás všech. S předáním ocenění 

nám vypomohli naši vzácní hosté, takže ceny byly přebírány z rukou Horsta Siegla, Karola Tobiáše, 

Ivana Haška, Vladimíra Šmicera či Jirky Novotného. Myslím, že tím i pro dekorované dostala celá 

událost ještě slavnostnější charakter.  

 
 

A pak už přišel na řadu vlastní exhibiční zápas. Po moravanském trávníku se tak proháněli kromě výše 

zmíněných i další osobnosti naší sportovní historie jako například Marek Heinz, Zbyněk Pospěch, 

Miroslav Matušovič, Lukáš Zelenka nebo Lukáš Hartig. Pro fanynky byla zvláštním lákadlem jedna 



z mimo fotbalových osobností v týmu hostí, kterou byl zpěvák a herec Sagvan Tofi. V průběhu zápasu 

si tak každý z návštěvníků musel přijít na své a myslím, že i všichni aktéři utkání si ho náležitě užili. O 

výsledek v tomto případě tak úplně nešlo, ale pro úplnost nutno podotknout, že tým osobností ho vyhrál 

v poměru 7:4. Poločasovou přestávku pak vyplnilo povedené taneční vystoupení našich děvčat na 

fotbalové téma, které se také muselo všem přítomným líbit. Děvčata převzala zaslouženou odměnu 

v podobě květiny také z rukou našich osobností, kteří tím znovu ukázali svůj lidský přístup a podtrhli 

tak vynikající dojem z jejich vystupování. Za všechny přítomné ještě jeden potlesk pro SigiTeam. 

 
 

Na exhibiční utkání ihned navázala připravená autogramiáda týmu osobností, takže si každý návštěvník 

mohl nechat podepsat fotografii nebo se s vybranou osobností vyfotit. I tady byli naši hosté velmi 

vstřícní, a tak se nakonec dostalo na všechny, kteří o to měli zájem. 

 
 

Na závěr sobotního dne bylo připraveno večerní posezení s kamarády u muziky pod provizorními 

stanovými přístřešky a v přilehlé hospůdce, kde se příjemně prožitý den rozebíral až do ranních hodin. 

Závěrem lze tedy říci, že i díky počasí, které vyšlo opravdu nádherně, se vydařil celý program oslav na 

výbornou, za což patří velký dík všem, kteří se na přípravě a organizaci oslav podíleli. Za celý 

organizační výbor všem ještě jednou děkuji. 

 

Za TJ Sokol Moravany 

Michal Kulhánek 

 

Reklama 
 

S-Firma, s.r.o. získala prestižní certifikát WEEELABEX 

Naše společnost, S-Firma, s.r.o. (sídlící na adrese v Moravanech) má důvod slavit, neboť jsme nedávno 

získali prestižní certifikát WEEELABEX. Tento úspěch nejenže potvrzuje vynikající postavení 

společnosti na poli recyklace elektronických zařízení, ale také značí další krok směrem k udržitelnému 

a ekologicky zodpovědnému podnikání. Tento certifikát je významným důkazem naší oddanosti 

k udržitelnosti a kvalitě služeb, které poskytujeme našim zákazníkům. 



WEEELABEX, což je zkratka pro „Waste Electrical and Electronic Equipment Label of Excellence“ je 

mezinárodně uznávaný certifikační systém pro recyklaci elektronických odpadů. Tento certifikát je 

udělován pouze těm společnostem, které splňují nejvyšší standardy a požadavky na správné zpracování 

a recyklaci elektronických zařízení. 

Získání certifikátu WEEELABEX není jednoduchou záležitostí a vyžaduje důkladnou kontrolu a 

hodnocení všech procesů spojených s recyklací elektroniky. S-Firma,s.r.o. však tuto výzvu přijala 

s nadšením a pracovala tvrdě na dosažení této prestižní akreditace.  

„Získáním certifikátu WEEELABEX je pro nás důležitým milníkem a potvrzením naší oddanosti 

k ochraně životního prostředí a udržitelnému rozvoji“, říká Petr Kulhavý, ředitel společnosti S-

Firma,s.r.o. “Tento certifikát je odměnou za naši dlouholetou práci“, která nám umožňuje efektivně 

recyklovat elektronický odpad a minimalizovat jeho negativní dopady na životní prostředí“. 

Certifikát WEEELABEX je důkazem, že S-Firma,s.r.o. je lídrem v oblasti recyklace elektroniky a že se 

zavazuje k udržitelným postupům a odpovědnému podnikání. Společnost také plánuje nadále investovat 

do vývoje a modernizace svých zařízení, aby mohla dál zlepšovat své služby a snižovat negativní dopady 

nejen elektronického odpadu na životní prostředí. 

 

 

 


